
 

 
 

 
Initiativärende angående uttalande om Rörberg 
 
Gävle är i behov av fler arbetstillfällen. Gävle behöver fler företag som kan och vill 
satsa på att etablera sig här och i närheten. Dessa företag är i behov av trygg 
energiförsörjning. Samtidigt är vi i en process där vi ställer om till mer miljövänlig 
och långsiktigt hållbar energi. 
 
Dessa omständigheter har gjort att SAMTLIGA politiska partier i Sandviken har 
gått samman i ett uttalande gällande Vattenfalls planerade kraftledning till 
Sandviken, en ledning som är planerad att dras över det sedan länge nedlagda 
flygfältet Rörberg. 
 
Som de ansvars- och insiktsfulla politikerna i Sandviken mycket riktigt påpekar, är 
etableringen av flera större företag i deras kommun inte något som rör bara dem, 
det kommer att påverka också Gävle. Redan idag är det mängder av Gävlebor 
som arbetar i Sandviken. Ett stopp för stora företagsetablering respektive 
expansion där, kommer att ha förödande effekter även för Gävle. Minskade 
anställningsmöjligheter, mindre inflyttning, minskade skatteintäkter – allt sådant 
riskerar satsningar på välfärden. 
 
Vänsterpartiet yrkar därför att Kommunstyrelsen för Gävle kommun ställer sig 
bakom uppmaningen från de enade politikerna i Sandviken.  
 
 
Maritha Johansson, Vänsterpartiet 
kommunalråd i opposition 
 
 
 
 
 

 
 
 


